
لبنیـات شتـر ایـران بـه اروپـا
صادر میشود

وزیـر جهـاد کشـاورزی گفـت: سـرمایهگذاری در
تولیـد لبنیـات شتـر از طـرف اروپـایی در دو
منطقه از خراسان انجام شده تا در این زمینه
از طریق کارخانههای فرآوردههای لبنی محصولات

تولیدی آن به اروپا صادر شود.
به گزارش خبرگزاری تسنیم، محمود حجتی امروز در نشست خبری مشترک
با کنسرسیوم کشاورزی و توسعه روستایی اتحادیه اروپا در تهران
اظهار کرد: برای توسعه همکاریهای اقتصادی با اتحادیه اروپا
زمینههای همکاری زیادی از قبل فراهم شده است تا امروز هیئت
۷۰نفری که عمدتا از تجار و علاقهمندان به سرمایهگذاری در بخشهای

مختلف کشاورزی هستند در کشورمان حضور یابند.

وی اضافه کرد: در نشستهای مشترکی که امروز میان ۳۰۰ تاجر و
فعالین اقتصادی ایرانی و همتایان اروپایی انجام و درباره شرایط

همکاری و فعالیت مشترک صحبت شد.
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وزیر جهاد کشاورزی در پاسخ به سوالی درباره امکان صادرات گندم
ایران به اروپا گفت: ما گندممان را برای صادرات تولید نمیکنیم
اما اگر به فرض تولید ما بیشتر از نیاز باشد صادرات نیز انجام

خواهیم داد اما خیلی به دنبال صادرات گندم به اروپا نیستیم.

حجتی ادامه داد: همکاریهای ایران با هیئت تجاری که از اتحادیه
اروپا آمده است تنها در زمینه مبادلات کالا نیست اما همکاریهایی در

ارتباط با تحقیقاتی علمی و مسائلی زیرساختی انجام میدهیم.

وی در پاسخ به سوال تسنیم که ایران قرار است چه محصولات کشاورزی
به اتحادیه اروپا براساس مذاکرات و دیدارهای انجام شده صادر کند
گفت: هنوز به طور موردی نمیتوانیم بگوییم که دقیقا چه محصولاتی را
به اتحادیه اروپا صادر خواهیم کرد زیرا ما شرایط را فراهم میکنیم
تا بخشهای مرتبط برای ورود اقدام کنند اما مواردی توسط نماینده

اتحادیه اروپا مطرح شد.

بنابراین گزارش کنسرسیوم کشاورزی اتحادیه اروپا درباره کالاهایی
که امکان تبادل میان ایران و اتحادیه اروپا وجود دارد گفته بود
که آمادگی واردات محصولاتی مانند شترمرغ، پسته و زعفران از ایران
را دارد و در ازا انتظار داریم که محصولاتی مانند روغن زیتون،

محصولات لبنی و گوشت را به ایران صادر کنیم.

وزیر جهاد کشاورزی ایران در ادامه پاسخ خود به تسنیم گفت: با
توجه به اینکه ایران اولین تولید کننده قزلآلا به اروپا است و
براساس مذاکراتی که امروز با اتحادیه اروپا انجام شد راه صادرات
این محصول به اروپا باز شد امیدواریم که بتوانیم این محصول را در
کنار محصولات دیگری مانند شترمرغ و … صادر کنیم اما درباره مصایق
کالاهای صادراتی باید بخشهای اجرایی مختلف مذاکرات فنی و اجرایی

لازم را داشته باشند.

* لبنیات شتر ایران به اروپا صادر میشود

حجتی گفت: سرمایهگذاری در تولید لبنیات و پرورش شترمرغ از طرف
اروپایی در دو منطقه خراسان انجام شده است و کارخانههای لبنی از

شیر شتر ایجاد میشود و محصول آن به اروپا میرود.

وی با اشاره به اینکه صادرات ایران به اروپا در زمان تحریمها
کاهش یافت گفت: در سال ۹۴ تنها ۵۲۰ میلیون دلار به اروپا صادرات

داشتیم که این امر در مقایسه با گذشته کاهش داشت.



وزیر جهاد کشاورزی ایران  افزود: اروپا یکی از بازارهای سنتی ما
در بخشهایی مانند خشکبار بود که امیدواریم با این رفت و آمدها
دوباره صادرات ما به این قاره افزایش پیدا کند و بازارهای ما در

این کشور احیا شود.

حجتی در پایان صحبتهای خود گفت: امکان استفاده از دامهای مولد
اروپایی که از نظر نچهزایی و افزایش گوشت برای ما موثر باشد

استفاده کنیم.


